



**Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.**

又一村花園俱樂部有限公司

26<sup>th</sup> August 2020

Dear Members,

**Re-open the Outdoor Sports Facilities**

According to Government amends the Prevention and Control Disease (Wearing of Mask) Regulation and extends social distancing measures on 25<sup>th</sup> August 2020. The part of outdoor sports facilities will reopened on 28<sup>th</sup> August 2020 (Friday), the reservation of facilities will started on 27<sup>th</sup> August 2020 (Thursday), the opening hour of recreation department is 7a.m. to 9p.m. The details shown as below:

- Only Tennis Court and Golf Driving Range.
- Wearing mask before and after exercise.
- Keep social distance at least 1.5 meters.
- Maximum capacity is 2 people each court (only allow 1:1 private coaching).
- Guests are not allowed.

We are sorry for any inconvenience caused and thank you for your kind attention.

Recreation Department

尊敬的會員：

**戶外體育設施重新開放**

根據 2020 年 8 月 25 日政府修訂之《預防及控制疾病(佩戴口罩)規則》及延續社交距離措施，部分戶外運動場所將於 2020 年 8 月 28 日(星期五)起重新開放。由 2020 年 8 月 27 日(星期四)起開放預訂設施，康樂部開放時間為早上 7 時至晚上 9 時。詳情如下：

- 只開放網球場及高爾夫球場。
- 所有設施使用者運動前後必須配戴口罩。
- 請保持請保持 1.5 米社交距離。
- 每個場地最多 2 人使用 (只允許 1 對 1 之私人課程)。
- 暫不招待來賓。

不便之處，敬請原諒。

康樂部謹啟  
二零二零年八月二十六日